
Protokól
posiedzenia Rady Osiedla Kuźniczka

. z dnia 02.09.2022

Posiedzenie o godzinie 18.00 otworzyła i prowadziła przewodnicząca zarządu osiedla Ariadna
Miernicka..

1. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 9
członków Rady Osiedla Kuźniczka. - - :

2. Posiedzenie protokołowała przewodnicząca zarządu Ariadna Miernicka .

3. Przedstawiono porządek obrad posiedzenia do którego obecni na posiedzeniu członkowie
Rady i Zarządu Osiedla nie wnieśli uwag.

4. Przewodnicząca podsumowała dotychczasowe działania rady.

5. Poruszono tematy bieżące jakim są m.in.:

- nowy rozkład jazdy autobusów linii nr 3 — nadal brak dojazdów dla dzieci do szkoły;
- huśtawka na placu zabaw; ›
- ograniczenie ruchu pojazdów pow. 15 tna ul. Grunwaldzkiej;
— umiejscowienie znaków ostrzegawczych: „Uwaga jeż”;
- działania integracyjne w os. Kuźniczka planowane do końca roku 2022: budowanie domku
dla owadów, głosowanie na zadania budżetu obywatelskiego, klub seniora, warsztaty
integracyjne, Mikołaj dla dzieci, paczki dla seniorów.

6. Omówienie propozycji budżetu na rok 2023.

Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadzący posiedzenie zamknął o godz.20.00

W załączeniu:

!) lista obecności; .

Protokolant: Prowadzący posiedzenie:
Przewodniczący Zarząd u

Osiedla Kużniczka
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